何老师                                                                中文名字 ____________________      第______节
中文二	                                                                英文名字 ____________________________________
                                                                            日期         _________年______月_____ 日 星期_____
2013 2nd Semester Speaking and Pronunciation Assessment (30 points）
Question and answer. You’ll be asked 3 questions from the 30 below.
1 question from each part and 10 points for each question.
Answer the questions as complete as you can to earn a higher score. 
[bookmark: _GoBack]Date of assessment: June 10th

Speaking rubric
10 out of 10 points: Said the correct expression with accurate correct pronunciation and smooth delivery, with no errors that obscure the meaning or require listener effort
7.5 out of 10 points: Said the correct expression with mostly accurate correct pronunciation and minimal hesitation or repetition, with 1-2 minor errors that do not obscure the meaning, requiring little listener effort
5 out of 10 points: Said the correct expression with inaccurate pronunciation and significant hesitation or repetition, requiring special listener effort, partially obscuring the meaning.
0 out of 10 points: Said the wrong expression, provided a response where errors in pronunciation and delivery significantly obscured the meaning, or indicated to teacher that they did not know the answer.

Your grade: ________/30
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PART 1
1. 你有什么爱好？你周末喜欢做什么？跟谁？
2. 你常常上网聊天吗？跟谁聊天？在哪儿上网？
3. 你喜欢游泳（跑步,打篮球…,etc）吗？你游泳游得怎么样 ？ (跑步跑得怎么样？….,etc.)
4. 你在哪儿上学？你上几年级？
5. 你的书包是什么颜色？你的书包里有什么？
6. 你的数学教室在哪儿？在几楼？
7. 你平常怎么上学？怎么回家？
8. 你今年上几门课？哪几门课？
9. 你喜欢上什么课？为什么？你不喜欢上什么课？为什么？
10. 你在哪儿上中文课？你喜欢不喜欢上中文课？为什么？

PART2

11. 你平常有大考吗？谁帮你复习大考?
12. 说说你理想的教室里面有什么。桌子在哪儿？白板在哪儿？
13. 你常常打电话吗？打电话给谁？你常常打简讯(发短信)吗？打简讯（发短信）给谁？
14. 你喜欢听音乐会吗？你听谁的音乐会？跟谁一起去听？
15. 今天是几月几号星期几？明天呢？后天呢？
16. 你常常生病吗？生病的时候，应该做什么？(solutions to recover from illness)
17.  你感冒了。说说你哪儿不舒服。你需要做什么？
18. 你受伤了。说说你哪儿不舒服。你什么时候开始不舒服？
19. 你常常请病假吗？为什么？
20. 今天天气怎么样？气温几度？
PART 3
21. 今天天气适合做什么？在哪儿做？
22. 你喜欢晴天吗？你平常晴天的时候做什么？
23. 你喜欢哪个季节？为什么？
24. 你喜欢芝加哥的冬天吗？为什么？
25. 你喜欢芝加哥的夏天吗？为什么？
26. 你暑假想做什么？去哪儿？跟谁？
27. 你常常去图书馆吗？跟谁去？在图书馆里面做什么？
28. 你家的房子有几个房间？有什么房间？
29. 你家的房子大吗？有几层楼？
30. 你房子的客厅在哪儿？你在客厅喜欢做什么？
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